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Protokoll 
 
 
1. Ülevaade IKT eesmärkide täitmisest ja digitaristu kaasajastamisest 2022 
Kose Gümnaasiumi direktor Martin Medar tegi ülevaate digitaristu kaasajastamise projekti 
läbiviimisest. 
Andmeside kohtvõrkude turvalisuse projekti raames investeeriti kooli 800 000 EUR-i. 
Koolis on üle mindud Windows serveritele ja tarkvarale, arvutipark on saanud uuenduse.  



 
 
OTSUSTATI, et Kose Gümnaasiumi direktor M. Medar võib HARNO-le esitada projekti aruande. 
 
2. Õppejuhtide ülevaade õppetöö tulemustest ja põhikooli ja gümnaasiumi lõpueksami 

tulemustest 
 Algklasside õppejuht Sirje Hanikat andis ülevaate 1.-4. ja 5e klassidest 

- Õpilaste arv algklassides täna 225 õpilast koos Ukraina õpilastega. 
- Õppeedukus üldiselt kõrge. 
- Eesti keele tasemetöös olid Kose õpilased Eesti keskmisest kõrgemal. 
- Matemaatika tasemetöö 4 klassile olid tulemused head. 
- Eesti keel teise keelena tasemetöös osalesid samuti 3 õpilast, Eesti keskmised tulemused. 
- Loodusõpetuse tasemetööd, üle pooltel kõrgtase, alg ja nulltase üsna madal. 
- Tugimeetmed - tõhustatud ja eritoega klassid, lisaks õpiabirühmad. 
- Hinnang  - algklasside õppekasvatustöö kordaläinuks, alustasime teistlaadi õpet Ukraina 

klassi õpilastega, püüame neid rohkem tuua eesti keele keskkonda. 
 
 Gümnaasiumi õppejuht Sigrid Kaju andis ülevaate 10.-12 klassidest 

- Õpilaste arv 118, arv pigem kasvamas.  
- Õppeedukus keskmine 87,3%, gümnaasiumi kohta väga hea.  
- Praeguse 12 klassiga mure, nad pole ühtegi eksamit teinud. 
- Riigieksamite tulemus üle Eesti keskmise, lai matemaatika alla keskmise. Üheks põhjustest 

võib lugeda  matemaatika õpetaja kellel ei olnud eesti keel emakeel ning kokkulepet et ta 
õpib eesti keele ära ta ei täitnud. Samuti valisid väga paljud laia matemaatika eksami, mis ei 
vastanud nende tasemele. 

- Tundidest puudumiste arv kasvab suurelt. 
 
Toimus arutelu kuidas oleks võimalik õpilasti paremini toetada lõpetama. Õppekavad lähevad 
muutmisele (2024), vaja mõelda kas saame midagi teha olukorra parandamises. Kas peaks läbi 
mõtlema puudumiste arve, üldse mitte märkida puudumisi jne. 
 
 Põhikooli õppejuht Heli Mölder andis ülevaate 5.-9. klassidest 

- II kooliaste 5.-6. klass, õppeedukus 100% 
- III kooliaste 7.-9. klass 201 õpilaste, õppeedukus 100% 
- Eesti keele eksami kvaliteet, edukus suurenenud võrreldes eelmise aastaga, eelmine aasta 

hinnet ei pandud, ainult protsent, sellest aastast hinne ja protsent mõlemad, 2020 eksameid ei 
tehtud põhikoolis seoses koroonaga. 

- Matemaatika eksami tulemused aastast aastasse riiklikust keskmises kõrgemad. Arvan, et 
edu võti on õpilaste õppimine tema tasemerühmas. 

- Inglise keele eksamit valitakse palju, väga kõrged sooritustulemused. 
- Õppeedukuse protsentsides Ukraina õpilasi ei ole.  

 
Küsimus: Millistes ainetes õpiraskused on? 
Heli Mölder:  Ei saa õpiaineid eraldi välja tuua, üldine võimekus on langenud. Lastevanemad on 
tihti vastu väikeklassi panemisega. 
Küsimus: Kas peaks konsultatsiooni tunde rohkem reklaamima, õpetaja ise ka peaks õpilasi kutsuma 
ning lastevanematele samuti info saata.  



Lastevanemate palve õpetajatele:  
1. palun õpiprobleemide korral ka kiri lapsevanemale; 
2. lisada Stuudiumi selline tunnikirjeldus, et kui laps puudub saab ta selle järgi õppida 

kodus (hetkel paljudes ainetes seda ei ole). 
 
3. Hoolekogu soovil arutada õppejuhtidega õpetajate puudumisi, õpilaste iseseisva töö vaates 

Õppejuhid olid antud päevakorrapunkti arutamise ajaks lahkunud, küsimustele vastas kooli direktor 
Martin Medar. 
 
Direktor annab loa puududa kooliajal, ei saa keelduda kui õpetajal on saamata jäänud puhkus, 
tasustamata lapsepuhkus, õppepuhkus või haigusleht. 
Ave Kooskora: Probleem on see kui õpetaja läheb nädal või 2 enne trimestri lõppu nädalaks kaheks 
ära mitte kooliga seotud tegevusele.  
 
Ettepanek: Puudunud last ei tohiks õpetaja kohe kooli tulles küsida hindele. Kahjuks on see pidev 
praktika. Palume kooli direktoril teha vastav ettepanek õpetajatele.  
Probleem: Hea tava on vastata kirjale 5 tööpäeva jooksul, mõned õpetajad ei vasta, see on mure. 
Palume kooli direktoril teha vastav meeldetuletus õpetajatele. 
 
4. 2023. aasta eelarve 

Ülevaade Kose Gümnaasiumi 2023 eelarvest.  
 
5. Sündmused: jaanuar-juuni 2023 + 21.10.2023 vilistlaste peo korraldamine 

- Kingitus koolile;  
- küsida toetust kohalikelt ettevõtetelt; 
- vana foto taaselustamine – ettepanek saata suuremasse ringi üleskutse; 
- põrandakatet otsime võimla põrandale vilistlaste peo ajaks,. 
- Lõpupeod toimuvad 20. juuni kell 13 ja kell 18. 

 
6. Ülevaade ehitustegevusest 
Ehitustööd on graafikus. 
 
7. Jooksvad küsimused 
 Küberturvalisus koolis ja õpilastele õpetamine 
Digiõpet ei ole uues õppekavas, käib arutelu kuidas seda sisse tuua. 
Mobiiltelefonide kasutamine tunnis, tuleb mõelda uusi lahendusi, kool ootab hoolekogu toetust 
Toimus arutelu. 
Ettepanek: Lisada kodukorda täiendus telefonide ja nutikellade ära panemise kohta tundi tulles. 
 
 Veipimine 
Suur probleem on veipimine õpilaste hulgas ja kooli territooriumil. 
Ootame hoolekogu ja lapsevanemate ideid kuidas seda probleemi parandada. 
Toimus arutelu. 
Ettepanek: 

- vajalik on jätkuv teadlikkuse tõstmine, nii lastevanematele ja lastele; 
- hoolekogu annab nõusoleku jätkata reide õpilaste kottide läbiotsimisel; 



- veipimise tuvastamisel koolis rakendada mittevabatahtlikku nõustamist nii lapsele kui 
lapsevanemale. 

 
 
 
 
/allkirjastatud digitaalset/ /allkirjastatud digitaalselt/ 
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